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nämndernas beslutsfattande
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Sirpa Kauppinen och 16 andra ledamöter har lämnat in följande motion i enlighet med fullmäktiges 
arbetsordning:

I Helsingfors har bland annat miljönämndens, stadsplaneringsnämndens och ungdomsnämndens sammanträden 
gjorts tillgängliga så att kommuninvånarna kan följa sammanträdena via video. I Vanda kunde man också pröva på
detta, eftersom det redan finns teknologi som gör det möjligt att öppna beslutsfattandet, och öppenheten 
förbättrar demokratin.

Vi föreslår att det görs ett försök med att förbättra öppenheten i någon nämnds verksamhet genom någon lättare 
videolösning. På så vis blir Vanda inte efter Helsingfors i öppenhet.

Stadsfullmäktige 6.3.2017 § 25

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända det till stadsstyrelsen för beredning.”

Bilaga:
- den undertecknade fullmäktigemotionen


